

Current: Board Member of Parent to Parent, Georgia, serving parents with children with disabilities age birth to 27. President of National Taiwan University Alumni Association US Southeastern Chapter, and member of Chinese American Academic and Professional Association in Southeast United States (CAPASUS)

11/2008 to 11/2018: Director of Georgia Parent Infant Network of Educational Services under Georgia Department of Education.

8/2006 to 11/2010- Georgia State University Practicum Teaching Supervisor

8/2004 to 11/2008: Realtor for Harry Norman and Storey Morrow Real Estate Companies, Member of Million Dollar Club

7/2000 to 8/2004- Special Education Coordinator of Clayton County Public Schools

1/1977 to 7/2000- Special Education Teachers for children in various disabilities including hearing and vision loss

Education background including Doctor in Education, Education Specialist Degree, Master in Deaf Education, BA in Foreign Language and Literature, Mediator for Educational Disputes, ESOL and Chinese.

現任：喬州 Parent to Parent 慈善機構董事。服務對象為家有27歲以下殘障子女的家長。美東南區台大校友會會長, 美東南區中華學人協會會員

11/2008-11/2018: 喬州教育部屬下的喬州親子互動教育局主任

8/2006-11/2010: 喬治亞州立大學實習教師督導

8/2004-11/2008: Harry Norman & Storey Morrow 房地產公司經紀人, 百萬俱樂部會員

7/2000-8/2004: 喬州克烈頓郡 (Clayton) 公立學校特殊教育總協調

1/1977-7/2000: 各種殘障 (包括視聽障) 孩童的特殊教師

學歷背景：教育學博士、教育專業學位、聾啞教育碩士、外文系學士, 教育糾紛仲裁者、ESO and Chinese 教師。